
Sprawozdanie z działalności
/sprawy bieżące Rady Miejskiej/

30 grudnia 2021 - 27 stycznia 2022 r.

1) 5 stycznia zapadł wyrok WSA w sprawie Arkadiusza Cebulskiego - wyrok
nieprawomocny, oddalający skargę w całości
https://orzeczenia.nsa.gov.pl/doc/393CA06B00

2) 2 grudnia 2021 r. zapadł wyrok dot. zaskarżonych uchwał Rady Miejskiej
w sprawie nieudzielenia wotum zaufania burmistrzowi Przemysławowi
Mielochowi. Pan Przemysław Mieloch wniósł skargę do WSA zarzucając
Radzie:

- odstąpienie od sporządzenia uzasadnienia uchwały,
- ograniczenie Burmistrzowi możliwości udziału w debacie nad raportem

o stanie gminy poprzez zakreślenie ram czasowych wypowiedzi,
- dopuszczenie do udziału w debacie mieszkańców gminy bez składania

zgłoszenia w trybie przewidzianym w przepisach
- dopuszczenie do debaty osoby niepełnoletniej

Sąd odrzucił skargę w całości, nie znajdując uzasadnienia dla wyartykułowanych
zarzutów. Pełnomocnikiem Przemysława Mielocha w postępowaniu była kancelaria
Krzywania Bielski i Partnerzy Kancelaria Radców Prawnych Sp.p. Radę Miejską
reprezentowała kancelaria Jerzmanowski i Wspólnicy, która otrzymała
pełnomocnictwo w drodze uchwały Rady. Zachęcam do zapoznania się z pełnym
uzasadnieniem sądu. Wyrok jest nieprawomocny.
https://orzeczenia.nsa.gov.pl/doc/B2FC80F5EB

3) stan na 26 stycznia - brak umowy z kancelarią obsługującą Radę Miejską -
problem powtarzający się, wymagający wcześniejszej reakcji ze strony
Urzędu.Burmistrz Przemysław Mieloch proponuje by obsługą prawną zajęła
się kancelaria Krzywania Bielski Kancelaria Radców Prawnych sp.p.
Argumenty Pana Burmistrza - brak zaufania (sprawa związana z
pozytywnym zaopiniowaniem uchwały o wygaszeniu mandatu radnego)
Pani Skarbnik - aspekty finansowe, Pani Sekretarz - kwestia ujednolicenia
obsługi prawnej i zachodzących procesów. Jako wiceprzewodniczący rady
wyraziłem sprzeciw, podtrzymując wolę współpracy z dotychczasową
kancelarią. Przypomnę, że w/w kancelaria posiada kilka pełnomocnictw Rady
w postępowaniach sądowych w tym przeciwko m.in. skarg Przemysława
Mielocha na uchwały Rady.

https://orzeczenia.nsa.gov.pl/doc/393CA06B00
https://orzeczenia.nsa.gov.pl/doc/B2FC80F5EB


4) 11 stycznia 2022r. Komisarz Wyborczy w Poznaniu wydał postanowienie w
sprawie wygaśnięcia mandatu radnej Małgorzaty Kaptur
http://edziennik.poznan.uw.gov.pl/WDU_P/2022/300/akt.pdf

5) 26 stycznia 2022r. Komisarz Wyborczy w Poznaniu wydał postanowienie w
sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Miejskiej w Mosinie przez Pana
Ziemowita Maląga
http://edziennik.poznan.uw.gov.pl/WDU_P/2022/788/akt.pdf

6) sesja podczas której wybierzemy przewodniczącego rady odbędzie się w lutym.
Tryb organizacji sesji będzie uzależniony od aktualnej sytuacji epidemicznej.
Statut dopuszcza możliwość wyboru przewodniczącego w formie zdalnej.

7) Udział w ostatnim pożegnaniu ś.p. Klary Kurowskiej - sołtysa Sowinek,
Sowińca i Bogulina - radny Jan Marciniak

8) Wystawa w Galerii Sztuki - EMILIA BOGUCKA / NIE-CODZIENNOŚĆ
( 15.01.2022 r.) - udział zastępcy przewodniczącego komisji Oświaty, Spraw
Społecznych i Promocji Jolanty Szymczak

9) 18 stycznia odbyła się wideokonferencja z Burmistrzem Gminy Mosina -
było to spotkanie przedsesyjne. Tematem spotkania były sprawy bieżące
dotyczące najbliższej sesji. Przekazałem informację odnośnie konieczności
przesyłania przed sesją listy zaproszonych gości przez Burmistrza, poruszyłem
kwestie braku obsługi prawnej Rady Miejskiej. Po spotkaniu wystosowałem
oficjalne pismo do Burmistrza z wolą kontynuowania współpracy z
dotychczasową kancelarią.

10)Poddaję pod uwagę możliwość organizacji dyżurów dla mieszkańców drogą
elektroniczną - istnieje możliwość wygenerowania spotkania przez
wideokonferencje na platformie ZOOM. Kalendarzem spotkań zarządza Biuro
Rady Miejskiej.

11)Zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej w Mosinie z dnia 28 października 2021 r.
Nr LIV/457/21, art. 17 ust. 2, właściciel sieci wodociągowej został
zobowiązany do przedłożenia Radzie Miejskiej w Mosinie pisemnego
sprawozdania z wykazu hydrantów, ich lokalizacji oraz dokonanego przeglądu
i konserwacji w roku poprzednim. Sprawozdania rada nie otrzymała, wysłałem
w tej sprawie pismo do burmistrza.

http://edziennik.poznan.uw.gov.pl/WDU_P/2022/300/akt.pdf
http://edziennik.poznan.uw.gov.pl/WDU_P/2022/788/akt.pdf


12) Kolejna planowana sesja Rady Miejskiej odbędzie się 24 lutego

13) 25 stycznia br. wspólnie z Radną Jolantą Szymczak oraz Przewodniczącą
Zarządu Osiedla nr 6 za Moreną, złożyliśmy znicz pamięci na placu 20
października w hołdzie wszystkim ofiarom II Wojny Światowej.

Mroźny czwartek 25 stycznia roku 1945.........

„(…) Mieszkańcy zgromadzeni na rynku w Mosinie powołują z własnej
inicjatywy Tymczasowy Komitet Obywatelski, złożony z 14

mieszkańców (Polaków).

Na pierwszym posiedzeniu komitet przyjmuje nazwę Tymczasowego
Komitetu Wykonawczego Zarządu Miasta Mosina, komitet wybiera

Burmistrza – Macieja NOWACZYKA* oraz wiceburmistrza dr Walentego
MURKOWSKIEGO*. Tego samego dnia rozplakatowano odezwę do

mieszkańców. Rozpoczyna się proces organizowania miasta od nowa.
Mieszkańcy angażują się przy odbudowie organizacyjnej – młyn,

mleczarnia, przychodnia zdrowia (…)”

sprawozdanie sporządził
wiceprzewodniczący Rady Miejskiej

26 stycznia 2022 r.


